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Rada Gminy w Waśniowie 

Protokół nr IV/2024 

z sesji Rady Gminy w Waśniowie  

odbytej w dniu 25 lipca 2024r 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie.  

Obrady rozpoczęto 25 lipca 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:08 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Patryk Adamski 

2. Mirosław Chamera 

3. Krzysztof Chojnacki 

4. Paulina Cichoń 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Bożena Porępska 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył czwarte posiedzenie Rady Gminy, 

czwarte tegoroczne, pierwsze nadzwyczajne posiedzenie tej kadencji. Przewodniczący poprosił  

o sprawdzenie quorum. 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne 

OBECNY (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Surowiec 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
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Przewodniczący stwierdził, iż obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne, ponieważ na 15 

Radnych udział w obradach bierze 14 Radnych. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący wyjaśnił, iż Radni otrzymali 10punktowy porządek obrad. Złożył wniosek aby 

na obrady wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy numer III/22/24 

z dnia 25 czerwca 2024 roku w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Waśniowie. Wnioskował aby wprowadzić tą zmianę uchwały z uwagi na to, 

iż na poprzedniej sesji poprzedni projekt uchwały nosił czeski błąd. W punkcie 1 w paragrafie 1 

mylnie został wpisany rok 2023, prawidłowo powinien być wpisany rok 2013. Ten błąd został 

ujawniony w Urzędzie Wojewódzkim i nakazano nam poprawić błąd, aczkolwiek uznając 

poprawność tej uchwały. Wniosek Przewodniczącego dotyczy poprawy w tym projekcie uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zadać pytanie w omawianej 

sprawie? Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia projektu 

uchwały w porządek obrad sesji.  

Głosowano wniosek w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Rady Gminy w Waśniowie nr III/22/2024 z dnia 25 czerwca 2024r. w sprawie 

wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Waśniowie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów za. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż w punkcie 10 wprowadzony został projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Rady Gminy w Waśniowie numer III/22/24 z dnia 25 czerwca 2024 roku  

w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Waśniowie. 

A w punkcie 11 zakończenie obrad.  

Przewodniczący poddał zmieniony porządek obrad pod głosowanie. 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad  

3. Przyjęcie porządku obrad  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

LVII/410/2023 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2024 - 2028.  
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 

rok 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Jana Chrzciciela  

w Grzegorzowicach, Grzegorzowice 51, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację 

przy romańskim Kościele w parafii pw. św. Jana Chrzciciela w Grzegorzowicach w zakresie 

przebudowy muru oporowego przy parafii, znajdującego się w gminnej ewidencji 

zabytków pod poz. 23 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Wojciecha Biskupa  

i Męczennika w Mominie, Momina 17a, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację 

kościoła w parafii pw. św. Wojciecha w Mominie w zakresie wymiany stolarki okiennej, 

wpisanego do rejestru zabytków pod nr A.624, położonego na obszarze gminy Waśniów. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej św. Apostołów Piotra i Pawła w Waśniowie ul. 

Rynek 30, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację kościoła św. Piotra i Pawła  

w Waśniowie w zakresie wymiany stolarki okiennej, wpisanego do rejestru zabytków pod 

nr A.626/1, położonego na obszarze gminy Waśniów. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

10. Zakończenie obrad  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów za. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż sesja jest nadzwyczajna, ponieważ Rada w trybie pilnym musi 

przyjąć zmiany w budżecie oraz projekty uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla parafii rzymsko-katolickich z terenu gminy Waśniów, gdzie przedwczoraj i wczoraj 

uzyskali stosowne zezwolenia i muszą wejść w realizację projektów inwestycji na terenie tychże 

parafii.  
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Przewodniczący powitał na obradach wójta Gminy Waśniów pana Krzysztofa Gajewskiego 

oraz koleżanki i kolegów Radnych. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwał yw sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

LVII/410/2023 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2024 - 2028. 

Przewodniczący poprosił pana Wójta o przedstawienie projektu uchwały. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Zmiany dotyczą Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz wykazu 

wieloletnich przedsięwzięć: 

- Zwiększenie dochodów własnych z tytułu dywidendy. Otrzymujemy tą dywidendę, jesteśmy  

w Związku Gmin i założycielem Związku Gmin w Janiku i dzięki temu, że powstała nadwyżka 

budżetowa z tamtego roku, wypłata środków, które są dla wszystkich gmin w Związku, które są  

w związku z założycielami lub jego przedstawicielami. jest to proporcjonalnie do ilości udziałów. 

Gmina otrzyma około 70 tys. Środki są wprowadzane do budżetu.  

- Zwiększenie przychodów budżetu o kwotę 461 tys.. W zakresie przedsięwzięć inwestycyjnych 

zwiększamy: Wysoka jakość infrastruktury przedszkolnej szansą na rozwój gminy Waśniów. 

Wprowadza się 1 050 000zł: dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego: 809 329 zł 

i środki własne 240 tys. jako udział w tym programie. Podobne środki były wykorzystywane  

w poprzednim okresie czasu przez dwie szkoły w Nowym Skoszynie i w Boleszynie. Teraz 

wchodzą te dwa obiekty największe, czyli szkoła w Mominie i szkoła w Waśniowie. Wprowadza 

się środki ze względu na podpisaną umowę z panią Starostą i z panią szefową PFRON-u  

w powiecie ostrowieckim, na kwotę 176 tys. na remont ciągów komunikacyjnych, łazienek. 

Przyjęte to zadanie jest do realizacji na przełomie tego i następnego roku w Urzędzie Gminy. 

Gmina wykorzystuje po raz kolejny środki: zakup samochodu do przewozu dzieci 

niepełnosprawnych dwa lata temu, w tamtym roku kolejna "renówka", winda w Urzędzie dla osób 

niepełnosprawnych i również przygotowanie ciągu pieszo-jezdnego dla osób niepełnosprawnych. 

To kolejny etap podnoszenia standardów samego Urzędu Gminy. Modernizacja wodociągu 

grupowego w Kowalkowicach. Zadanie jest planowane tutaj z KPO. Wartość tej inwestycji jest 5 

mln. Wprowadzamy zapis przygotowania dokumentacji łącznie ze zbiornikiem wieżowym, 

ciśnieniowym, tam gdzie mamy grawitację i cały ten dokumentację. Budowa przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Zadanie jest planowane również w wysokości 5 mln środków zewnętrznych, 

w związku z czym te zadania są ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej. To są te sprawy, które 

dotyczą bezpośrednio tych zmian. Tyle z mojej strony, panie przewodniczący.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z pań i panów radnych chciał zabrać głos w sprawie 

niniejszego projektu uchwały? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr LVII/410/2023 

Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2023r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Waśniów na lata 2024 - 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 

rok 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Wójta.  

Wójt Krzysztof Gajewski: Nawiązując do poprzedniej uchwały, ja tylko przybliżę może same 

kwoty, które są już zapisane w uchwale budżetowej. Zwiększenie tych planowanych dochodów  

o tą kwotę prawie 74 tys., bo taka jest dywidenda. W pierwszej wersji 68 tys., potem zwiększono 

ją do tej kwoty 74 w przeliczeniu na udziały wszystkich udziałowców, które są w ZUE Janik. 

Zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 612 tys. z przeznaczeniem: likwidacja barier, remont 

łazienek, ciągów komunikacyjnych. Odbudowa studni głębinowej miejscowości Piotrów. Mamy 

ekspertyzę i musimy mieć wprowadzenie, ponieważ wodociąg w Piotrowie był budowany w tym 

samym czasie jak wodociąg w Kowalkowicach, odwierty, to był '91 i '92 rok. W związku z czym 

erozją musimy mieć teraz nową technologię. Tam są dość duże przekroje tych rur. Musimy dokonać 

zmiany projektowej, dokumentacyjnej i wprowadzenia mniejszego przekroju rury, niż ten, który 

tam jest: 300-tka. Wszystko okaże się w przetargu, ale musimy to zrobić po to, żebyśmy nie 

zniszczyli tego ujęcia. Dlatego przygotowujemy dokumentację, robimy cały przebieg, żeby te 

pieniądze wykorzystać ze środków KPO, które będą do dyspozycji na modernizację ujęć wody, na 

stację, na przesyły. Przygotowujemy się, żebyśmy potem nie ponosili kosztów we własnym 

zakresie. Modernizacja wodociągu grupowego w Kowalkowicach, mamy tutaj 70 tys. koszty 

projektu. Jest to, tak jak powiedziałem, kolejne dofinansowanie z KPO o wartości około ok. 5 mln. 

zł. Czyli kolejny etap eliminacji urządzeń, które są energochłonne. Wchodzimy w nowy projekt, 

jak i również prawdopodobnie będziemy mieli ułożony zbiornik leżący, ten, który będzie 

grawitacyjny z dużego zbiornika na tak zwaną rezerwę wody w zbiorniku leżącym, który będzie 

również wykorzystywany na przestrzeni tego ujęcia wodnego. Budowa przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Musimy wykonać program taki funkcjonalno-użytkowy. Mieliśmy 

zaplanowane środki na dokumentację na ten plan 8 tys. Również jest szansa na terenach, które są 

własnością gminy, budowa placu zabaw z zagospodarowaniem terenu. Może to być wykonany 

pierwszy etap, że tak powiem, z tak zwanego rozdania środków z Łagowa, z Stowarzyszenia 

gminy, w którym uczestniczymy. Jest szansa na to, ponieważ nie wszystkie gminy wykorzystały 

środki. Jest szansa, żebyśmy z rezerwy mogli te pieniądze po prostu przejąć. Jeżeli tylko będziemy 

przygotowani dokumentacyjne. Dofinansowanie kosztów z zakresu ochrony środowiska i tutaj 

zwiększamy o kwotę 10 tys., ponieważ mieliśmy 30 000 wpisane na współfinansowanie wymiany 

piecy, te środki już się kończą, dlatego kolejną kwotę tutaj przewidujemy 10 tys., ponieważ po 2 

tys. dopłacamy do wymiany źródła ciepła. No i zabezpieczenie środków na zużytą energię, kwota 
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166 tys. Zwiększamy o tą kwotę. My jako odbiorca zbiorowy płacimy, tak jak wiemy, trzy razy 

więcej niż odbiorca indywidualny za energię. Wzrost cen energii musimy pokryć, ta kwota jest 

jakby zwiększeniem przewidywanych kosztów, które są i będą zwiększane, ponieważ 

rekompensaty będą dla gospodarstw indywidualnych, o czym doskonale wiecie, jeżeli chodzi  

o kryterium dochodowości. Od 1 lipca GOPS już został zlecone, miał zadanie zamówienie druków, 

dokumentów i arkuszy i to Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej będzie wykonywał również tą 

pracę, ponieważ oni mają kryterium dochodowości poszczególnych rodzin i rodziny o najniższych 

dochodach mieszczących się w odpowiednich progach będą mieli bon taki energetyczny, 

rekompensujący wzrost za energię. Dlatego tak to mniej więcej wygląda.  

Zmniejszamy z planowanych wydatków kwotę 77 tys. Ona jest spowodowana tym, że na 

modernizację oczyszczalni ścieków w Pękosławicach przetarg wyszedł o tą kwotę mniejszy,  

w związku z czym tą kwotę przerzucamy do wydatków bieżących. No i zwiększamy przychody  

o kwotę te 461 tys., o której mówiłem na samym początku.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Jana Chrzciciela  

w Grzegorzowicach, Grzegorzowice 51, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację 

przy romańskim Kościele w parafii pw. św. Jana Chrzciciela w Grzegorzowicach  

w zakresie przebudowy muru oporowego przy parafii, znajdującego się w gminnej 

ewidencji zabytków pod poz. 23 

Przewodniczący wyjaśnił, iż sprawa jest oczywista i prosta. Odczytał projekt uchwały. Dodał, 

że bez wsparcia Rady Gminy parafie nie byłyby w stanie dokonać tego projektu. Dlatego Rada 

Gminy i gmina udziela takiego wsparcia. Do zabrania głosu zgłosił się wójt. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Te trzy uchwały, dotyczącą kościoła w Grzegorzowicach, św. 

Wojciecha w Mominie i Piotra Pawła w Waśniowie. Treść tych uchwał jest może nie identyczna, 

ale ona jest w tym samym odniesieniu tych środków. Otrzymaliśmy promesę jako gmina Waśniów 

w wysokości 1 mln zł na cztery obiekty. Tak decydowaliśmy tutaj wspólnie razem, że obiekty, które 
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są wpisane do rejestru zabytków, czyli kościół w Witosławicach - drewniana kaplica na Górze 

Witosławskiej z XVIII wieku, kościół XVII-XVIII wiek Momina, Waśniów XVII-XVIII wiek  

i Grzegorzowice przełom XI i XII wieku. Te cztery kościoły ujęliśmy właśnie, podzieliliśmy równo 

w kwotach, zapisując po 250 tys. I tak jak mówiliśmy, że otrzymaliśmy z rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków tą kwotę i trzeba spełnić wymóg podstawowy. Po pierwsze, to musi być 

najpierw decyzja Konserwatora Wojewódzkiego Zabytków, no i oczywiście decyzja Starosty, 

stosowne pozwolenie czy zgłoszenie, czy pozwolenie na budowę i oczywiście wszystkie 

uzgodnienia ze służbami, które w tym temacie muszą podjąć działania. Ta ścieżka dochodzenia do 

tej tematyki była dość, bym powiedział, dość trudna i wymagała wiele zabiegów od archeologii, 

przez geologów również, wykonanie dokumentacji, kosztorysów i tak dalej. Dziękuję wszystkim 

tym pracownikom, wszystkim tym, którzy nam pomogli, aby ta dokumentacja miała taki finał, że 

dzisiaj mamy to szczęście, że podejmujemy taką stosowną uchwałę, przekazując te środki, bo tak 

jak powiedziałem, po 250 tys. Udział parafii jest po 6 tys., bo to jest wymóg postawiony w tych 

promesach. Dzisiaj zamykamy ten temat formalnie uchwałą. Pomagamy parafiom i ogłaszamy 

dzisiaj lub jutro przetarg publiczny na wykonanie tych zadań i również potem cała ścieżka 

przekazywania środków, czyli wnioski, jakie są tutaj poszczególnych parafii, bo te pieniądze pójdą 

na konta poszczególnych parafii, księża proboszczowie poszczególnych parafii będą 

odpowiedzialni pod nadzorem urzędu, za wykonanie, wybór oferentów, wybór prowadzenia całego 

procesu. I dlatego w tych uchwałach, nie będę się powtarzał, wszystkie te kościoły mają wpisane 

to, jaki zakres zadaniowy będzie: w Waśniowie wymiana stolarki okiennej w budynku 

zasadniczym, oprócz zakrystii. Również taką samą zadanie będzie miała parafia Momina. 

Natomiast w Grzegorzowicach ten mur przykościelny, który ma już odchylenie duże i grozi 

konsekwencjami. Od chwili podpisania ogłoszenia przetargu na realizację tego zadania jest 12 

miesięcy w związku z czym myślę, że oby tylko jeszcze rozstrzygnięcia zapadło do 

poszczególnych przetargach do poszczególnych obiektów kościelnych. Myślę, że zakres 

zadaniowy może być większy, ogłoszony przez poszczególne parafie, z tym że wtedy my te środki 

przekazujemy, tak jak mamy zapisane to w uchwałach, natomiast pozostałą ewentualnie czy koszty 

przewyższające tą kwotę parafie będą pokrywać z własnych środków.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Pań/Panów radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Jana Chrzciciela  

w Grzegorzowicach, Grzegorzowice 51, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację przy 

romańskim Kościele w parafii pw. św. Jana Chrzciciela w Grzegorzowicach w zakresie 

przebudowy muru oporowego przy parafii, znajdującego się w gminnej ewidencji zabytków pod 

poz. 23 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Wojciecha Biskupa  

i Męczennika w Mominie, Momina 17a, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację 

kościoła w parafii pw. św. Wojciecha w Mominie w zakresie wymiany stolarki okiennej, 

wpisanego do rejestru zabytków pod nr A.624, położonego na obszarze gminy Waśniów 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zabrać głos w sprawie 

niniejszego projektu uchwały? Nadmieniał, iż kwota w tym wynosi 256 tys. - Z tego 250 Gmina  

i 6 tys. udział parafii. Zgłoszeń do zabrania głosu nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Wojciecha Biskupa i Męczennika  

w Mominie, Momina 17a, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację kościoła w parafii pw. 

św. Wojciecha w Mominie w zakresie wymiany stolarki okiennej, wpisanego do rejestru zabytków 

pod nr A.624, położonego na obszarze gminy Waśniów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej św. Apostołów Piotra i Pawła w Waśniowie ul. 

Rynek 30, 27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację kościoła św. Piotra i Pawła  
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w Waśniowie w zakresie wymiany stolarki okiennej, wpisanego do rejestru zabytków pod 

nr A.626/1, położonego na obszarze gminy Waśniów. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż kwota dotyczy 256 tys. 250 tys. po stronie Urzędu, 6 tys. po 

stronie parafii. Zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zabrać głos w sprawie niniejszego 

projektu uchwały? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji z budżetu Gminy 

Waśniów dla Parafii Rzymskokatolickiej św. Apostołów Piotra i Pawła w Waśniowie ul. Rynek 30, 

27-425 Waśniów z przeznaczeniem na renowację kościoła św. Piotra i Pawła w Waśniowie  

w zakresie wymiany stolarki okiennej, wpisanego do rejestru zabytków pod nr A.626/1, 

położonego na obszarze gminy Waśniów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał 

zabrać głos w sprawie niniejszego projektu uchwały? Zgłosił się wójt. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Otrzymaliśmy od Zarządu Regionalnej Gospodarki Wodnej 

dokument, w terminie początkiem lipca i tak jak te stawki będą obowiązywać. Zapis taki, że 

przedmiotowa zmiana prowadzi do polepszenia sytuacji adresatów, działa korzystnie dla 

mieszkańców, w związku z czym mamy prawo ustalić, bo działa na korzyść mieszkańców. I ten 

akt prawny nadaje moc, można nadać wtedy od tego 17 już lipca moc wsteczną, która będzie 

obowiązywać, nie będziemy wtedy mieć tak zwanych dwóch zmian taryfowych w opłatach, czyli 

jest to z korzyścią dla mieszkańców, ponieważ te kwoty były ustalone, byłby to taki nieuzasadniona 

podwyżka dla odbiorców, czy to oczyszczalni ścieków czy wody. Więc myślę, że tu robimy z myślą 

o mieszkańcach naszej gminy.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zabrać głos w sprawie 

niniejszego projektu uchwały? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy w Waśniowie nr 

III/22/2024 z dnia 25 czerwca 2024r. w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Waśniowie 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Wyjaśnił, iż jest to zmiana kosmetyczna, ze względu 

na ludzki, czeski błąd. Zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zabrać głos w sprawie 

niniejszego projektu uchwały? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy w Waśniowie nr 

III/22/2024 z dnia 25 czerwca 2024r. w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Waśniowie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Patryk Adamski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, 

Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 
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11. Zakończenie obrad 

Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji a następnie 

zamknął czwarte posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. 

  

 

Przygotowała :          Przewodniczył: 

 

 Anna Dudek                    Mirosław Chamera  

 

 


